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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért szavazta le a Fidesz az épületszigetelési 
programot, ha maga Palkovics László ennek szükségességéről beszélt?" 

Az LMP határozati javaslatot nyújtott be az energiaszegénység és a légszennyezés csökkentéséről,

amelynek központi eleme egy komplex épületenergetikai mélyfelújítási program indítása. Az 
épületek
 75%-a elavult, az orosz gázzal nagyrészt az utcát fűtjük a gyerekszoba helyett. Évi 300 milliárd Ft-
ból
 100 ezer lakást lehetne leszigetelni. A program része lenne a napelemek telepítése és a fűtési
 rendszerek korszerűsítése is. A mélyfelújítással az épületek energiaigénye és a családok költsége 
50-
 85%-kal lecsökkenthető, ez jelenti a valódi, fenntartható rezsicsökkentést és így szabadulhatunk 
meg
 az orosz energiafüggőségtől. Ha minden lakóépület mélyfelújítása megtörténne, az ország teljes
 földgázfogyasztását 20%-kal lehetne csökkenteni, miközben sokezer munkahelyet is teremtünk.
 A kormánypárti képviselők erre a programra mondtak nemet múlt héten, amikor a Fenntartható
 fejlődés bizottságban vita nélkül utasították el a határozati javaslatunk tárgysorozatba vételét. Egy
 nappal később Palkovics László egy konferencián már az energiafüggetlenség erősítését 
hangsúlyozta
 és kiemelte, hogy a 2050-re kitűzött klímasemlegességhez szükséges többek között a lakó- és
 középületek energiahatékonyságának javítása, fűtési rendszerének korszerűsítése.
 Tisztelt Miniszter úr!
 Legalább most adjon indoklást: a kormánypárti képviselők miért szavazták le az épületszigetelési
 programra vonatkozó javaslatunkat, amikor Palkovics László ennek szükségességéről beszélt?



 
Köszönöm!
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